
Zápis z porady vedení konané dne 7. 7. 2014 

Přítomni: Kohoutková, Dostál, Matyska, Křenek, Malinka, Veselý, Regner, Ledvinka, 

Novotná Buršíková, Šrubařová, Holub, 

Omluveni: Račanský, Bartošek 

 

1. Personalistika  

– Do konce února 2015 skončí všechny projekty operačních programů i řada dalších, 

s čímž souvisí také ukončení 10,5 pracovních úvazků. Ředitel konstatoval, že 

vypořádání se s tímto propadem považuje za celoústavní záležitost, nikoliv 

odpovědnost pouze jednotlivých divizí. 

– Ředitel divizní vedoucí požádal o kontrolu personálního složení divizí, typů úvazků a 

divizní strategie. Divizní si připraví ucelenou představu o možnostech divize v oblasti 

nových projektů (podaných či schválených ale ještě nezahájených), které by výpadek 

mohly alespoň částečně kompenzovat. Nové projekty musí primárně čerpat z fondu 

zaměstnanců ÚVT, jen ve výjimečných případech je možné počítat s náborem dalších 

osob mimo ÚVT. 

– Šrubařová upozornila, že do konce července musíme dodat na RMU přehled končících 

projektů a pracovních poměrů na dobu neurčitou, kontrola propadu úvazků 

vyvolaných ukončením projektů operačních programů probíhá přes celou MU.  

 

2. Začlenění projektů do organizační struktury ÚVT 

– Tajemnice informovala o záměru nově začlenit projekty do organizační struktury. Pod 

ekonomickou divizí vznikne nové oddělení projektů, pod které budou patřit všechny 

projekty. Každý projekt bude liniově zařazen jako samostatné pododdělení. Tímto 

způsobem odstraníme dosavadní „míchání“ projektových a liniových příslušností 

pracovníků, evidenčně bude jasná příslušnost konkrétních osob k projektům (a 

v případě kmenových pracovníků ÚVT i k jejich kmenovým pracovištím). Liniové 

vedení projektů současně umožní lépe navázat takový systém např. na evidenci 

docházky, služební cesty apod.  

– Do konce srpna bude probíhat zkušební provoz, nové projekty budou začleňovány 

rovnou do nové struktury. Stávající projekty budou převedeny postupně podle 

náročnosti převodu.  

 

3. Evidence software 

– Regner zaslal kolegiu podkladové materiály, informoval o plánovaném postupu 

evidence na organizační úrovni.  

– Součástí bude také nová metodika s konkrétními pokyny pro LVT. V současnosti 

existuje řada nesourodých pokynů vydaných postupně na RMU. Cílem je obecná 

metodika pro celou univerzitu doplňovaná konkrétními pokyny v gesci HS. Cílem 

metodiky je, abychom byli schopni dokázat oprávněné nabytí softwarů jakékoliv 

kontrole. 

– Změny nástrojů v INETu budou hotovy do konce prázdnin, do konce července bude 

rozhodnuto o řešení programu pro kontrolu nainstalovaného software (scanneru). 

Automatizované či poloautomatické nástroje budou k dispozici pouze pro MS 

Windows, podporu ostatních OS (např. MacOS či Linux) zatím neuvažujeme. 

– Diskuse o případech, kdy software nekoupila univerzita, případně je univerzitní 

software instalován na virtuálním či cizím počítači. Další kontrola – 25. 8. 2014.  

 



4. Ostatní  

– Kohoutková a Veselý pojedou v pátek na jednání na MŠMT ohledně matriky studentů 

– Křenek informoval o stavu zpracování návrhů do OP VVV. 

– Regner informoval o schůzce s Ročkem o organizaci podpory uživatelů. Cílem je 

sjednotit veškerou podporu.  

– Proběhla diskuse o budoucím uchopení MEDIMEDu, jeho začlenění do portfolia 

činností ÚVT a budoucího financování. 

– Regner informoval, že Roček připravuje strategii správy malých pracovišť spadajících 

pod RMU, připraví podklady pro finanční požadavky.  

– Holub informoval o chystaném výběrovém řízení na telefonii, tento týden předá 

podklady oddělení veřejných zakázek, v pátek by mělo být zveřejněno.  

– Dostál zašle kolegiu přehledy získaných RIV bodů ve vztahu k pracovním skupinám a 

projektům. 

– Veselý informoval o probíhající kontrole hospodářské činnosti, není vyjasněna dohoda 

s CESNETem, probíhá připomínkování jejich návrhu smlouvy. Matyska se sejde 

s tajemnicí, prodiskutují problematická místa.  

– Byl prezentován návrh architekta k úpravě Klubu ÚVT, byla dohodnuta spíše opatrná 

postupná realizace (rozsah rekonstrukce úzce souvisí s případnou přestavbou budovy 

D a C). 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


